
Rada Miejska w Augustowie
 
 
 
 

PROTOKÓŁ NR III/18
z obrad III sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu

Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60
17 grudnia 2018 r.

 
 
 
 
 
 
 
W obradach sesji wzięło udział 18 radnych, co stanowi o prawomocności obrad 
– lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.
 
 
Ponadto w obradach udział wzięli:
- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta,
- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,
- kierownicy i dyrektorzy jednostek organizacyjnych miasta,
- pracownicy Urzędu Miejskiego,
- goście,
- mieszkańcy,
- dziennikarze.
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                           Obrady rozpoczęto 17 grudnia 2018 r. o godz. 13.15
                                                           a zakończono o godz. 18.45 tego samego dnia
 
 
 
 
 
Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 



nieruchomość,
b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość,
c) ustanowienia oraz określenia warunków i trybu przyznawania stypendiów artystycznych
    w zakresie twórczości artystycznej, upowszechniania kultury oraz opieki nad zabytkami,
d) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasto Augustów
   na prowadzenie publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli oraz innych form
    wychowania przedszkolnego, a także trybu przeprowadzenia kontroli prawidłowości ich
    pobrania i wykorzystania,
e) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
    Alkoholowych Miasta Augustowa na 2019 rok,
f) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa
    na 2019 rok,
g) wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej w Augustowie do Augustowskiej Rady
    Działalności Pożytku Publicznego,
h) zmiany w uchwale Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie przystąpienia miasta 
    Augustowa do Augustowskiej Organizacji Turystycznej oraz wyznaczenia przedstawicieli
    do reprezentowania miasta w tej organizacji,
i)  zmiany w uchwale Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie przystąpienia
    do Stowarzyszenia Gmin Euroregionu „Niemen”,
j) wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy Miasto Augustów do Zgromadzenia
    Związku Komunalnego Biebrza,
k) zmiany w uchwale Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie wyboru przedstawiciela Rady
    Miejskiej w Augustowie w Komitecie Rewitalizacji Gminy Miasta Augustów,
l) ustalenia stref taryfowych dla taksówek na obszarze Miasta Augustowa,
m) sprostowania błędu w uchwale Nr II/14/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia
   26 listopada 2018 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XX/166/16 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 
2 marca 2016 r. w sprawie Statutu Miasta Augustowa,
n) zmian budżetu miasta na rok 2018,
o) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031,
p) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2035,
q) uchwalenia budżetu miasta na rok 2019.

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
7. Przyjęcie protokołu z obrad II sesji RM z 26.11.2018 r.
8. Zapytania i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.                                     
 
Ad. pkt 1
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /1:31/.
Obrady III sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący 
Rady Miejskiej. Powitał Państwa Radnych, Pana Burmistrza, przybyłych gości. Stwierdził, że obrady 
są prawomocne /1:31/. 
 
Ad. pkt 2
Przyjęcie porządku obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu porządku obrad /1:55/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek 
obrad /zał. nr 2/ i zapytał, czy są do niego jakieś uwagi /1:55/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej wniósł o wprowadzenie do porządku 
obrad w punkcie 5m projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Augustowie w 
sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Poprawa efektywności 
energetycznej poprzez modernizację oświetlenia ulicznego na terenie Miasta Augustów”. Poddał wniosek 
pod głosowanie /2:07/.



Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 
Dobrowolska, Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z przyjętą zmianą /5:12/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 
Dobrowolska, Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad został 
przyjęty /5:50/.
 
Ad. pkt 3 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza Miasta 
Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej /5:57/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia punktu 3 porządku obrad poświęconego sprawozdaniu z działalności 
Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej /5:57/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta uzupełnił sprawozdane. Ogłosił wyniki IV edycji 
Augustowskiego Budżetu Obywatelskiego. Podziękował pomysłodawcom poszczególnych projektów. 
Zaprosił Pana Michała Kotarskiego oraz Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej do złożenia gratulacji /
6:16/. 
 
/Oklaski/ /13:08/.
 
/Gratulacje, pamiątkowe zdjęcie /13:08 – 15:07/.
 
/Oklaski/ /15.08/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /15:16/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /15:23/.



 
Ad. pkt 4 
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /15:53/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do realizacji punktu 4 poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /15:53/.
 
Pani Aleksandra Maria Sigillewska /16:11/-/interpelacja w załączeniu/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /16:55/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy możliwy jest 
powrót transmisji z sesji  np. na portalu youtube, który jest powszechnie używany, łatwiej dostępny, 
archiwizowany /17:08/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /17:53/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że stosowną 
interpelację złoży na piśmie /17:54/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poparł wypowiedź Pana Radnego Filipa 
Jerzego Chodkiewicza /18:04/.
 
Pan Radny Mirosław Zawadzki poprosił o rozwiązanie problemem braku miejsca do składowania 
śniegu wywożonego z posesji /18:44/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /19:06/.
 
Pan Radny Dariusz Ostapowicz /19:13/ -/interpelacja w załączeniu/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /19:38/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz zapytał,  na jakim etapie jest realizacja projektu dotyczącego 
przebudowy, uruchomienia parku im. Herberta na Lipowcu /19:44/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /20:24/.
 
Pan Radny Mirosław Chudecki /20:41/ - /interpelacja w załączeniu/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /21:05/.
 
Ad. pkt 5a 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy,
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość /21:13/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażania zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 
w tej sprawie zabrać głos /21:13/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju przedstawiła opinię 
Komisji Rozwoju, która na posiedzeniu 13 grudnia 2018 r. projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 10 
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /22:04/.



 
Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej 
poddał projekt uchwały pod głosowanie /22:27/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 
Dobrowolska, Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/24/18 w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość została podjęta /22:57/.
/Uchwała Nr III/24/18 – stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5b
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy,
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość /23:03/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą 
Komisji Rozwoju Panią Aleksandrę Kleczkowską /23:03/. 
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju poinformowała, że Komisja 
Rozwoju projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 10 głosami za, przy braku głosów 
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /23:28/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
23:49/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 
Dobrowolska, Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
 
NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/25/18 w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość została podjęta /24:40/.



/Uchwała Nr III/25/18 – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.
 
 
Ad. pkt 5c 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia oraz określenia warunków i trybu 
przyznawania stypendiów artystycznych w zakresie twórczości artystycznej, upowszechniania 
kultury oraz opieki nad zabytkami.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie ustanowienia oraz 
określenia warunków i trybu przyznawania stypendiów artystycznych w zakresie twórczości artystycznej, 
upowszechniania kultury oraz opieki nad zabytkami /24:46/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustanowienia oraz określenia warunków i trybu 
przyznawania stypendiów artystycznych w zakresie twórczości artystycznej, upowszechniania kultury 
oraz opieki nad zabytkami. Poinformował, że projekt uchwały był szeroko omawiany na posiedzeniu 
Komisji Społeczno-Oświatowej i został zaopiniowany pozytywnie /24:46/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /26:03/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /27:31/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /28:29/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /29:34/.
 
Pan Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /29:41/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /30:21/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /31:51/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /31:58/.
 
Głos w dyskusji - brak włączonego mikrofonu /32:18/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /32:20/.
 
Pani Emilia Słucka – Kierownik Referatu Promocji, Turystyki, Kultury i Funduszy Zewnętrznych /
32:24/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
32:50/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
 
Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 
Dobrowolska, Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 
Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dariusz Ostapowicz, Mirosław Zawadzki



NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/26/18 w 
sprawie ustanowienia oraz określenia warunków i trybu przyznawania stypendiów artystycznych w 
zakresie twórczości artystycznej, upowszechniania kultury oraz opieki nad zabytkami została podjęta /
33:31/.
/Uchwała Nr III/26/18 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 5d 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu
Gminy Miasto Augustów na prowadzenie publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli oraz 
innych form wychowania przedszkolnego, a także trybu przeprowadzenia kontroli prawidłowości 
ich pobrania i wykorzystania.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasto Augustów na prowadzenie publicznych i 
niepublicznych szkół, przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego, a także trybu 
przeprowadzenia kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania /33:39/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z 
budżetu Gminy Miasto Augustów na prowadzenie publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli oraz 
innych form wychowania przedszkolnego, a także trybu przeprowadzenia kontroli prawidłowości ich 
pobrania i wykorzystania. Poprosił Panią Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu o przedstawienie 
projektu uchwały /33:39/.
 
Pani Anita Szostak – p.o. Kierownika Wydziału Edukacji i Sportu omówiła projekt uchwały z 
autopoprawką /34:19/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /35:19/.
 
Pan Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /35:45/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /35:59/.
 
Pan Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, że Komisja 
Społeczno-Oświatowa na posiedzeniu 14 grudnia 2018 r. projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 6 
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /36:03/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
36:28/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
 
Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 
Dobrowolska, Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/27/18 w 
sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasto Augustów na 
prowadzenie publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli oraz innych form wychowania 
przedszkolnego, a także trybu przeprowadzenia kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 
została podjęta /36:53/.
/Uchwała Nr III/27/18 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5e 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2019 rok.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2019
rok /37:00/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2019 rok. Poprosił o zabranie głosu 
Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej /37:01/.
 
Pan Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, że Komisja 
Społeczno-Oświatowa projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 6 głosami za, przy braku głosów 
przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /37:25/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /37:42/.
 
Beata Kapla – Inspektor Wydziału Spraw Społeczno-Administracyjnych omówiła projekt uchwały /
37:51/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby w tej sprawie zabrać głos /38:47/.
 
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Rafał Harasim /39:00/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /39:21/.
Głosy w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /39:40/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /39:46/.
 
Pan Radny Rafał Harasim /39:48/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /39:52/.
 
Pan Radny Rafał Harasim /40:00/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /40:02/.
 
Pan Radny Dariusz Ostapowicz /40:13/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /40:15/.
 
Pan Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej powtórzył opinię Komisji 
Społeczno-Oświatowej, która projekt uchwały w sprawie ustanowienia oraz określenia warunków i trybu 
przyznawania stypendiów artystycznych w zakresie twórczości artystycznej, upowszechniania kultury 
oraz opieki nad zabytkami zaopiniowała pozytywnie 6 głosami za,  przy braku głosów przeciwnych i przy



1 głosie wstrzymującym się /40:37/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /40:46/.
 
Pan Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /40:48/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /40:48/.
 
Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /40:52/.
 
Pan Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, że Komisja 
Społeczno-Oświatowa projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2019 rok zaopiniowała jednogłośnie 
pozytywnie 7 głosami za. Tak samo został zaopiniowany projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2019 rok.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /41:00/.
 
Pan Tomasz Miklas - Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej powtórzył, że Komisja 
Społeczno-Oświatowa projekt uchwały  w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z 
budżetu Gminy Miasto Augustów na prowadzenie publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli oraz 
innych form wychowania przedszkolnego, a także trybu przeprowadzenia kontroli prawidłowości ich 
pobrania i wykorzystania zaopiniowała pozytywnie 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych, a 
jedna osoba nie wzięła udziału w głosowaniu /41:19/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /41:36/.
 
Pan Tomasz Miklas - Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /41:37/.
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
Miasta Augustowa na 2019 rok /41:37/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, 
Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Jolanta Oneta 
Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 
Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Dariusz Ostapowicz

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/28/18 w 
sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
Miasta Augustowa na 2019 rok została podjęta /42:10/.
/Uchwała Nr III/28/18 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /42:18/.

Ad. pkt 5f 



Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii Miasta Augustowa na 2019 rok.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2019 rok /42:32/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii Miasta Augustowa na 2019 rok. Zapytał, czy są pytania, wnioski dotyczące projektu 
uchwały. Przypomniał, że Rada Miejska wysłuchała już opinii Komisji Społeczno-Oświatowej  na temat 
projektu uchwały, i w powyższej sprawie wypowiedziała się Pani Inspektor /42:32/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /43:02/.
 
Pani Beata Kapla – Inspektor Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /43:12/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /43:22/.
 
Pan Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /43:28/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
43:52/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, 
Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Jolanta Oneta 
Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 
Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Dariusz Ostapowicz

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/29/18 w 
sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2019 rok 
została podjęta /44:27/.
/Uchwała Nr III/29/18 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5g 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej 
w Augustowie do Augustowskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyznaczenia 
przedstawicieli Rady Miejskiej w Augustowie do Augustowskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego /
44:39/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej w 
Augustowie do Augustowskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. Stwierdził, że Rada Miejska 
może wybrać 3 członków /zał. nr 9/. Poprosił o zgłaszanie kandydatur /44:39/.
 



Pan Radna Aleksandra Kleczkowska zgłosiła kandydaturę Pana Radnego Filipa Jerzego 
Chodkiewicza /45:34/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił kandydaturę Pani Radnej Alicji 
Dobrowolskiej /45:38/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik zgłosił kandydaturę Pana Radnego Rafała Harasima /45:48/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Filip Jerzy 
Chodkiewicz wyraża zgodę na kandydowanie /45:51/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz wyraził zgodę /46:02/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pana Radna 
Alicja Dobrowolska wyraża zgodę na kandydowanie /46:04/.
 
Pani Radna Alicja Dobrowolska wyraziła zgodę /46:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Rafał Harasim 
wyraża zgodę na kandydowanie /46:07/.
 
Pan Radny Rafał Harasim wyraził zgodę /46:10/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej po zamknięciu listy zgłoszeń poddał 
projekt uchwały pod głosowanie /46:12/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 
Dobrowolska, Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/30/18 w 
sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej w Augustowie do Augustowskiej Rady Działalności
Pożytku Publicznego została podjęta /46:58/.
/Uchwała Nr III/30/18 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.
 
Ad. pkt 5h
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w uchwale Rady Miejskiej w Augustowie w 
sprawie przystąpienia miasta Augustowa do Augustowskiej Organizacji Turystycznej oraz 
wyznaczenia przedstawicieli do reprezentowania miasta w tej organizacji.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany w uchwale 
Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie przystąpienia miasta Augustowa do Augustowskiej Organizacji 
Turystycznej oraz wyznaczenia przedstawicieli do reprezentowania miasta w tej organizacji /47:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia miasta Augustowa do Augustowskiej
Organizacji Turystycznej oraz wyznaczenia przedstawicieli do reprezentowania miasta w tej organizacji. 
Wyjaśnił, że Rada Miejska może wyznaczyć 3 przedstawicieli. Poprosił o zgłaszanie kandydatur /47:06/.



 
Pan Radny Mirosław Chudecki zgłosił kandydaturę Pana Radnego Mieczysława Szczerbakowa /47:46/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /47:50/.
 
Pan Radny Adam Sieńko zgłosił kandydaturę Pana Radnego Leszka Stanisława Cieślika /47:56/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /47:58/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz zgłosił kandydaturę Pani Magdaleny Śleszyńskiej. /zał. nr 11/. 
Uzasadnił kandydaturę /48:02/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Mieczysław 
Szczerbakow wyraża zgodę na kandydowanie /48:23/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow wyraził zgodę /48:37/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Leszek Cieślik 
wyraża zgodę na kandydowanie /48:38/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik wyraził zgodę /48:42/.
 
Po zamknięciu listy zgłoszeń, Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 
projekt uchwały pod głosowanie /48:44/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 
Dobrowolska, Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
 
NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/31/18 w 
sprawie zmiany w uchwale Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie przystąpienia miasta Augustowa do 
Augustowskiej Organizacji Turystycznej oraz wyznaczenia przedstawicieli do reprezentowania miasta w 
tej organizacji została podjęta /49:58/.
/Uchwała Nr III/31/18 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5i
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w uchwale Rady Miejskiej w Augustowie 
w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Gmin Euroregionu „Niemen”.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany w uchwale 
Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Gmin Euroregionu „Niemen” /
50:07/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany w uchwale Rady Miejskiej w Augustowie 
w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Gmin Euroregionu „Niemen”, której treścią jest wyznaczenie 
do reprezentowania Miasta w wymienionym Stowarzyszeniu Pana Mirosława Karolczuka – Burmistrza 
Miasta Augustowa. Zapytał, czy są uwagi, wnioski dotyczące przedłożonego projektu uchwały /50:07/.



 
Głosów w dyskusji nie było i Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 
projekt uchwały pod głosowanie /51:10/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 
Dobrowolska, Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/32/18 w 
sprawie zmiany w uchwale Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 
Gmin Euroregionu „Niemen” została podjęta /51:30/.
/Uchwała Nr III/32/18 – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5j 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy 
Miasto Augustów do Zgromadzenia Związku Komunalnego Biebrza.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyznaczenia 
dodatkowego przedstawiciela Gminy Miasto Augustów do Zgromadzenia Związku Komunalnego 
Biebrza /51:39/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy 
Miasto Augustów do Zgromadzenia Związku komunalnego Biebrza. Poprosił o zgłaszanie kandydatur /
51:39/. 
 
Pani Radna Alicja Dobrowolska zgłosiła kandydaturę Przewodniczącego Pana Marcina 
Kleczkowskiego /52:13/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził zgodę na kandydowanie. Innych 
zgłoszeń nie było i Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie /52:17/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
 
Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, 
Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz 
Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 
Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Leszek Stanisław Cieślik
 
NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/33/18 w 
sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy Miasto Augustów do Zgromadzenia Związku 
Komunalnego Biebrza została podjęta /53:04/.
/Uchwała Nr III/33/18 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego prorokołu/.

Ad. pkt 5k 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w uchwale Rady Miejskiej w Augustowie 
w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Miejskiej w Augustowie w Komitecie Rewitalizacji Gminy 
Miasta Augustów.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany w uchwale 
Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Miejskiej w Augustowie w 
Komitecie Rewitalizacji Gminy Miasta Augustów /53:15/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecne 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany w uchwale Rady Miejskiej w Augustowie 
w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Miejskiej w Augustowie w Komitecie Rewitalizacji Gminy 
Miasta Augustów. Poprosił o zgłaszanie kandydatur /53:15/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska zgłosiła kandydaturę Pani Radnej Sylwii Bielawskiej /53:52/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /54:00/.
 
Pani Radna Alicja Dobrowolska zgłosiła kandydaturę Pana Przewodniczącego 
Marcina Kleczkowskiego /54:08/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Sylwia 
Bielawska wyraża zgodę na kandydowanie /54:12/.
Pani Radna Sylwia Bielawska wyraziła zgodę na kandydowanie /54:21/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej nie wyraził zgody na kandydowanie. Po 
zamknięciu listy zgłoszeń poddał projekt uchwały pod głosowanie /54:23/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
 
Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, 
Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz 
Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 
Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Leszek Stanisław Cieślik

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/34/18 w 
sprawie zmiany w uchwale Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie wyboru przedstawiciela Rady 
Miejskiej w Augustowie w Komitecie Rewitalizacji Gminy Miasta Augustów została podjęta /55:04/.
/Uchwała Nr III/34/18 – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5l 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stref taryfowych dla taksówek na obszarze 
Miasta Augustowa.



/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie ustalenia stref 
taryfowych dla taksówek na obszarze Miasta Augustowa /55:16/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia stref taryfowych dla taksówek na 
obszarze Miasta Augustowa. Sprawa była szczegółowo omawiana na posiedzeniu Komisji Rozwoju. 
Poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rozwoju /55:16/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /55:45/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /57:10/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /58:14/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /58:45/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /59:31/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:00:49/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /1:00:54/.
 
Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej 
poddał projekt uchwały pod głosowanie /1:01:29/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 
Dobrowolska, Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/35/28 w 
sprawie ustalenia stref taryfowych dla taksówek na obszarze Miasta Augustowa została podjęta /1:02:09/.
/Uchwała Nr III/35/18 – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5m 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Augustowie 
w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. "Poprawa efektywności 
energetycznej poprzez modernizację oświetlenia ulicznego na terenie Miasta Augustów".
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. 
"Poprawa efektywności energetycznej poprzez modernizację oświetlenia ulicznego na terenie Miasta 
Augustów" /1:02:19/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Augustowie w 
sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. "Poprawa efektywności 
energetycznej poprzez modernizację oświetlenia ulicznego na terenie Miasta Augustów". Wyjaśnił, że 



uchwała ma związek z aktualizacją kosztorysu tegoż projektu. Otworzył dyskusję /1:02:19/.
 
Głosów w dyskusji nie było i Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 
projekt uchwały pod głosowanie /1:03:00/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 
Dobrowolska, Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
 
NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/36/18 w 
sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 
realizacji projektu pn. "Poprawa efektywności energetycznej poprzez modernizację oświetlenia ulicznego 
na terenie Miasta Augustów" została podjęta /1:03:18/.
/Uchwała Nr III/36/18 – stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 5n
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprostowania błędu w uchwale Nr II/14/18 Rady 
Miejskiej w Augustowie z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XX/166/16 Rady 
Miejskiej w Augustowie z dnia 2 marca 2016 r. w sprawie Statutu Miasta Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie sprostowania 
błędu w uchwale Nr II/14/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zmiany 
uchwały Nr XX/166/16 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 2 marca 2016 r. w sprawie Statutu Miasta 
Augustowa /1:03:26/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprostowania błędu w uchwale Nr II/14/18 Rady 
Miejskiej w Augustowie z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XX/166/16 Rady 
Miejskiej w Augustowie z dnia 2 marca 2016 r. w sprawie Statutu Miasta Augustowa. Poddał projekt 
uchwały pod głosowanie /1:03:26/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 
Dobrowolska, Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/37/18 
sprawie sprostowania błędu w uchwale Nr II/14/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 26 listopada 
2018 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XX/166/16 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 2 marca 2016 r. 
w sprawie Statutu Miasta Augustowa została podjęta /1:04:58/.
/Uchwała Nr III/37/18 – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/.



 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił dziesięciominutową przerwę w 
obradach /1:05:04/.
 
Przerwa - /1:05:08 – 1:25:10/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie /1:25:10/.
 
Ad. pkt 5o 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian budżetu 
miasta na rok 2018 /1:25:34/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018. Poprosił 
Skarbnika Miasta o omówienie zmian /1:25:34/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta wniósł autopoprawkę do projektu uchwały /1:25:57/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji ds. 
Budżetu Panią Aleksandrę Marię Sigillewską o przedstawienie opinii Komisji /1:26:45/.
 
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu przedstawiła opinię 
Komisji ds. Budżetu, która na posiedzeniu 14 grudnia 2018 r. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 
miasta na rok 2018 zaopiniowała pozytywnie 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku 
głosów wstrzymujących się /1:26:54/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są wnioski bądź uwagi 
dotyczące przedłożonego projektu uchwały. Stwierdził brak uwag i poddał projekt uchwały pod 
głosowanie /1:27:19/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 
Dobrowolska, Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Dariusz 
Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 
Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/38/18 w 
sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018 została podjęta /1:27:58/.
/Uchwała Nr III/38/18 – stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5p 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Augustowa na lata 2018-2031.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031 /1:28:11/.
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Augustowa na lata 2018-2031. Zapytał, czy są uwagi bądź wnioski dotyczące projektu uchwały /1:28:11/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił autopoprawkę do projektu uchwały /1:28:44/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
1:31:01/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 
Dobrowolska, Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wojciech Walulik
 
NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/39/18 w 
sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031 została podjęta /
1:31:32/.
/Uchwała Nr III/39/18 – stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt     5  r 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Augustowa na lata 2019-2035.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2035 /1:32:42/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Augustowa na lata 2019-2035. Udzielił głosu Panu Burmistrzowi /1:32:42/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta wniósł o ogłoszenie przerwy w obradach /1:31:53/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił pięciominutową przerwę /
1:32:00/.
 
Przerwa /1:32:00 – 1:40:28/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie. Poprosił o 
zabranie głosu Burmistrza Miasta /1:40:28/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przedstawił w formie prezentacji multimedialnej budżet 
miasta na 2019 rok /1:41:32/. /zał. nr 21/
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:55:20/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił autopoprawki do projektu uchwały, przedstawił 



uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej /zał. nr 22/ /1:55:25/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:57:20/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:58:43/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:59:02/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /brak włączonego mikrofonu//1:59:13/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:59:17/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:59:42/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /2:00:38/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:01:15/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /2:01:38/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /2:02:49/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:07:12/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /2:08:20/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:09:33/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /2:09:43/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:12:37/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /2:12:42/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:16:01/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /2:16:05/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:16:26/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /2:18:50/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:19:54/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /2:20:15/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:20:19/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:20:22/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:22:59/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /2:23:05/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:23:45/.



 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:23:47/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:24:59/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /2:25:03/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:26:16/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /2:26:22/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:28:16/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /2:28:35/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:29:26/.
 
Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /2:29:35/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:31:58/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /2:32:04/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:34:14/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /2:34:20/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:36:17/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /2:36:22/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:36:53/.
 
Pan Radny Mirosław Chudecki /2:35:59/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:37:55/.
 
Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /2:38:10/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:38:11/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /2:38:27/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:40:00/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /2:40:08/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:41:54/.
 
Pan Radny Mirosław Chudecki /2:41:59/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:42:38/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:42:44/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:43:08/.



 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /2:43:15/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:43:56/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /2:44:02/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:46:30/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /2:46:35/.
 
Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /2:48:50/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:48:52/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /2:49:56/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:50:14/.
 
Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /2:50:16/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /2:57:42/.
 
Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /2:58:49/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /3:02:24/.
 
Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /3:02:44/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:05:17/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /3:05:32/.
 
Głos dyskusji – brak włączonego mikrofonu /3:05:48/.
 
Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /3:05:49/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /3:06:05/.
 
Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /3:06:07/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /3:06:08/.
 
Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /3:06:14/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /3:06:18/.
 
Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /3:06:38/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /3:06:39/.
 
Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /3:06:38/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /3:06:39/.
 
Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /3:06:41/.



 
Pani Radna Sylwia Bielawska /3:06:41/.
 
Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /3:06:44/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /3:06:45/.
 
Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /3:06:48/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:08:45/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /3:09:33/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:10:10/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /3:10:15/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:10:35/.
 
Pan Radny Mirosław Chudecki /3:10:40/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:10:58/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:11:11/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:11:21/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej zgłosił wniosek
o dokonanie poprawki w budżecie miasta, ponieważ na posiedzeniach Komisji nie udało mu się uzyskać 
informacji, na co jest konkretnie przeznaczona kwota z wykupu nieruchomości. Przypomniał, że na 
jednej z pierwszych sesji była prowadzona dyskusja o dofinansowaniu sportu. Zaproponował 
przeniesienie kwoty 500.000 zł z wykupu nieruchomości do działu turystyka. Niekiedy samorządy chcąc 
wspomóc rozwój sportu przeznaczają środki na promocję miasta za pośrednictwem sportu. Zgłosił drugi 
wniosek. Zaproponował wprowadzenie, jako zadań inwestycyjnych, dworca autobusowego i dworca PKP
na przygotowanie  projektu. Zasugerował wpisanie kwoty po 100.000 zł na każde zadanie, co jest kwotą 
wystarczającą na przygotowanie projektu technicznego. Źródłem finansowania byłyby środki zapisane na
Osiedle Południe /figuruje kwota 1 mln zł/. Zadanie zagospodarowania, przebudowy ulic na Osiedlu 
Południe jest ważne, ale zauważył, że w projekcie, który był przedłożony radnym i RIO jeszcze przez 
Burmistrza Pana Walulika figurowała kwota ponad 2 mln zł, więc jeżeli było możliwe zdjęcie kwoty 
ponad 1 mln zł, to 200.000 zł  umożliwi wykonanie części zadania i jednocześnie przygotowanie 
dokumentacji na projekty związane  z uruchomieniem w przyszłości dworca autobusowego i dworca PKP
/3:11:37/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:18:14/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /3:18:26/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:20:17/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /3:20:25/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:22:42/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:22:57/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:27:13/.



 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:27:26/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:27:28/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:27:35/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:29:04/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /3:30:26/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:32:21/.
 
Pan Leszek Stanisław Cieślik /3:32:51/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:33:35/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /3:33:40/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:33:42/.
 
Pan Radny Rafał Harasim /3:33:47/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:35:26/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /3:35:30/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:37:41/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /3:37:47/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:39:21/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:40:05/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:40:32/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /3:40:38/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:40:45/.
 
Pan Radny Adam Sieńko /3:40:50/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:44:59/.
 
Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /3:46:29/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:46:36/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /3:46:40/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:47:32/.
 
Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /3:47:36/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:51:05/.



 
Pan Radny Adam Sieńko /3:51:17/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:52:33/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /3:52:43/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:54:14/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:54:18/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:54:19/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:54:19/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /3:54:23/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:54:30/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /3:54:32/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:54:48/.
 
Pan Radny Adam Sieńko /3:54:55/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:54:59/.
 
Pan Radny Adam Sieńko /3:55:14/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:55:26/.
 
Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /3:55:49/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Państwo Radni zostali 
zapoznani z przywoływaną niejednokrotnie opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. Poprosił o 
przedstawienie opinii stałych Komisji Rady Miejskiej dotyczących projektu uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2035. Poprosił o zabranie głosu 
Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu Panią Aleksandrę Sigillewską /3:55:52/.
 
Pani Aleksandra Maria Sigillewska przedstawiła stanowisko Komisji ds. Budżetu na temat projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Augustowa na rok 209 oraz projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2033 z dnia 3 grudnia 
2018 r. /zał. nr 23/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania pierwszego 
wniosku Pana Radnego Leszka Stanisława Cieślika w sprawie przesunięcia kwoty 500.000 zł z wykupu 
nieruchomości do działu turystyka na promocję miasta za pośrednictwem sportu /3:58:27/.
 
Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /3:58:55/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek pod głosowanie /
3:59:02/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3



Wyniki imienne:
ZA (6)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko, Marek Sznejder, 
Wojciech Walulik
 
PRZECIW (9)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 
Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Mirosław Chudecki, Mieczysław Szczerbakow

BRAK GŁOSU (1)
Aleksandra Kleczkowska

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został odrzucony. 
Poddał pod głosowanie drugi wniosek Pana Radnego Leszka Cieślika dotyczący przesunięcia kwoty 
100.000 ze środków przeznaczonych na przebudowę dróg na Osiedlu Południe z przeznaczeniem na 
wykonanie dokumentacji projektowej dworca autobusowego i dworca PKP /4:00:31/.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko, Marek Sznejder, 
Wojciech Walulik
PRZECIW (10)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, 
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria
Sigillewska, Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mieczysław Szczerbakow

BRAK GŁOSU (1)
Aleksandra Kleczkowska

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został odrzucony /
4:01:36/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowanie projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2035, 
w pierwotnym brzmieniu przedłożonym radnym /4:01:50/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 
autopoprawkami przedłożonymi przez Burmistrza Miasta /4:02:19/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały 
pod głosowanie /4:02:24/.



 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (11)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, 
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Mirosław Zawadzki

PRZECIW (5)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko, Marek Sznejder

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wojciech Walulik

BRAK GŁOSU (1)
Aleksandra Kleczkowska

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pani Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2035 została podjęta /
4:02:57/.
/Uchwała Nr III/40/18 – stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przed ogłoszeniem 
dziesięciominutowej przerwy chciałby oddać głos Panu Tadeuszowi Jaworskiemu celem zaprezentowania
dotychczasowego dorobku Spółdzielni  Socjalnej /4:03:20/.
 
Pan Tadeusz Jaworski /4:03:45/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:04:53/.
 
Przerwa - /4:05:08 – 4:19:42/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:19:42/.
 
Ad. pkt 5 s     
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2019.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu miasta na rok 2019 /4:20:35/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie. 
Poinformował, że Rada Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu miasta na rok 2019 /4:20:35/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta podtrzymał propozycję projektu budżetu na rok 2019 w 
przedstawionym kształcie i poprosił Wysoką Radę o jego uchwalenie /4:21:41/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej /zał. nr 25//4:22:05/.
 
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /4:22:39/.
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:22:52/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Adam Sieńko /4:23:34/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:24:18/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /4:24:32/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:26:22/.
 
Pan Radny Dariusz Ostapowicz /4:26:28/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:27:42/.
 
Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /4:28:07/.
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:28:12/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /4:28:23/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:31:40/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /4:31:48/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:32:41/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:32:56/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:34:03/.
 
Pan Radny Adam Sieńko /4:34:07/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
4:36:06/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (11)
Sylwia Bielawska, Filip Jerzy Chodkiewicz, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, 
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Mirosław Zawadzki

PRZECIW (5)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko, Marek Sznejder

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wojciech Walulik

BRAK GŁOSU (1)
Aleksandra Kleczkowska

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr III/41/18 w 
sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2019 została podjęta /4:36:59/.
/Uchwała Nr III/41/18 – stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/.
 
Głosy w dyskusji – brak włączonego mikrofonu.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:37:22/.

Ad. pkt 6 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego odpowiedziom na interpelacje i zapytania /
4:37:32/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia punktu 6 porządku obrad poświęconego odpowiedziom na interpelacje 
i zapytania /4:37:32/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Pani Radnej 
Aleksandry Sigillewskiej w sprawie uruchomienia Strefy Płatnego Parkowania /4:37:54/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Pana Radnego Filipa 
Jerzego Chodkiewicza w sprawie transmisji sesji na niektórych portalach /4:39:31/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Pana Radnego 
Mirosława Zawadzkiego w sprawie miejsca składowania śniegu /4:40:22/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Pana Radnego Filipa 
Jerzego Chodkiewicza w sprawie projektu przebudowy parku im. Herberta /4:40:46/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację  Pana Radnego 
Mirosława Chudeckiego w sprawie projektu wymiany pieców /4:41:36/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:52:38/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /4:52:54/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:54:17/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Pana Radnego 
Dariusza Ostapowicza w sprawie wspólnego ze Starostwem Powiatowym odśnieżania, a w okresie letnim
sprzątania terenu miasta Augustowa /5:54:23/.
 
Pan Radny Dariusz Ostapowicz /4:55:19/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:55:21/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /5:55:26/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:57:16/.
 
Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /4:57:26/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:57:27/.
 
Ad. pkt 7 



Przyjęcie protokołu z obrad II sesji RM z 26.11.2018 r.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołu z obrad II sesji RM z 
26.11.2018 r. /4:57:36/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do przyjęcia protokołu z obrad II sesji Rady Miejskiej w Augustowie z 26 listopada 2018 r. 
Zapytał, czy są uwagi bądź wnioski dotyczące tego protokołu /4:57:36/.
 
Uwag nie zgłoszono i Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał protokół 
pod głosowanie /4:57:56/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (15)
Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, 
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta 
Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 
Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Walulik

NIEOBECNI (3)
Tomasz Bukłaho, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół został przyjęty /
4:58:18/.

Ad. pkt 8 
Zapytania i wolne wnioski.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zapytaniom i wolnym wnioskom /4:58:29/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia punktu poświęconego zapytaniom i zapytaniom /4:58:29/.
 
W dyskusji zabrali glos:
Pan Radny Tomasz Miklas /4:58:46/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:59:09/.
 
Pan Radny Adam Sieńko /4:59:19/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:59:39/.
 
Pan Radny Leszek Cieślik /4:59:44/.
 
Głosy w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /5:00:11/.
 
Pan Radny Leszek Cieślik /5:00:12/.
 
Głosy w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /5:00:13/.
 
Pan Radny Leszek Cieślik /5:00:18/.
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:00:20/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:00:41/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:02:23/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /5:03:32/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:03:44/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:04:10/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:04:36/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /5:04:42/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:05:03/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /5:05:04/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:05:59/.
 
Mieszkaniec /5:06:16/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:11:11/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:11:23/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:13:10/.
 
Mieszkaniec /5:13:12/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:13:15/.
 
Mieszkaniec /5:13:19/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:14:25/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /5:14:53/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:15:41/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /5:16:20/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:16:39/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /5:16:41/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:16:42/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /5:16:42/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:17:56/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /5:17:58/.
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:17:59/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /5:18:05/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:18:08/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /5:18:12/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:20:04/.
 
Mieszkaniec /5:20:45/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:23:49/.
 
Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /5:24:03/.
 
Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:24:53/.
 
Mieszkaniec /5:25:02/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:25:51/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /5:26:05/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:27:41/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /5:27:43/.
 
Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /5:27:57/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /5:27:58/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:27:59/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /5:28:00/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił korespondencję skierowaną 
do Przewodniczącego i Rady Miejskiej /5:28:24/.
 
Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /5:28:54/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:28:56/.
 
Głosy w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /5:28:57/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:28:59/.
 
Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /5:32:05/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:32:07/.
 
Pan Radny Dariusz Ostapowicz /5:32:29/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:33:01/.



 
Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /5:33:10/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:33:12/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /5:33:33/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:34:01/.
 
Ad. pkt 9 
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /5:35:07/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku obrad zamknął 
obrady III sesji Rady Miejskiej w Augustowie /5:35:07/.
 
 

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Augustowie

 
Marcin Kleczkowski

 

Przygotował(a): Beata Filipow

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu


